
 

 

Til Folketinget – Skatteudvalget 

 

Hermed sendes foreløbigt svar på spørgsmål nr. 506 af 30. juni 2017 (alm. del). Spørgs-

målet er stillet efter ønske fra Jesper Petersen (S). 

 

 

Karsten Lauritzen 

/ Camilla Froberg 
  

2. august 2017 
J.nr 
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SAU Alm.del foreløbigt svar på spørgsmål 506
Offentligt



 

Side 2 af  2 

Spørgsmål 

Ministeren bedes på baggrund af tidligere erfaringer med udflytning af statslige arbejds-

pladser, f.eks. Arbejdsskadestyrelsen, oplyse, hvor stor medflytningsfrekvensen forventes 

at være ved den planlagte udflytning af 500 arbejdspladser til de kommende styrelser. 

 

Svar 

Det er desværre ikke muligt at svare inden for fristen, da ministeriet afvikler sommerferie 

i juli måned. Et endeligt svar forventes fremsendt snarest muligt efter sommerferien. 


